
Neprešiel zákon o poľovníctve
Vládny návrh zákona o poľovníctve uviedla podpredsedníčka vlády SR a ministerka
pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR Gabriela Matečná.  
 

 
O návrhu zákona hlasoval parlament dvakrát. Pri prvom hlasovaní poslanci neschválili procedurálny
návrh poslancov Martina Fecka a Anny Zemanovej vrátiť návrh zákona
na prepracovanie. Ďalším hlasovaním sa zákon o poľovníctve nedostal ani do druhého čítania.
 
Znamená to, že parlament o ňom už na tomto októbrovom zasadaní rokovať viac nebude. Návrh
zákona o poľovníctve môže byť opätovne prerokovaný na schôdzi Národnej rady SR najskôr o 6
mesiacov. 
 
 


